

Branch Notification

Corporate Express Centre Opening Hour Adjustment

In view of the latest development of coronavirus infection (COVID-19), to protect our staff and customers' health and safety, we are having special arrangement on our staff working hour and control on customer traffic.

With effect from 30 July 2020 (Thursday), the operating hours of our Corporate Express Centres will be adjusted as follows:

Corporate Express Centres
Monday – Friday 10:00 am to 4:00 pm
Saturday Closed

You may please use our S2B Platform or go to nearby branches for Cheque or Cash Deposit Service of Cash & Cheque Deposit Machine for your banking services.

Should you have any enquiries, please feel free to contact your Relationship Manager, or call our Corporate Customer Service Hotline during business hours at 3146 7499. We are sorry for any inconvenience caused.

銀行通告

企業特快中心營業時間調整

因應現時新型冠狀病毒疫情發展，為保障員工健康，本行正實施特別員工上班編制安排及人流管制。

由2020年7月30日(星期四)起，本行企業特快中心的營業時間將更改為：

全線企業特快中心
星期一至星期五 上午10時正 至 下午4時正
星期六 休息

客戶可透過我們的**S2B**網上服務平台使用銀行服務，或客戶可到鄰近分行之現金及支票存款機之支票或現金存款服務。

若有任何查詢，請與您的客戶經理聯絡，或致電企業客戶服務熱線 3146 7499。如有不便之處，敬請原諒。